
 
Protokoll styrelsemöte Hälsinglands Skidförbund 

 
Plats: Digitalt 

Datum: 2023-04-18     
 
Närvarande: Ola Engelbrekts, Mats Hägglund, Hans Olov Näsman och Gudrun Ekblom  
Förhinder: Mats Andersson 
 
 
§ 1 Mötets öppnande 

Ola hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat.  
 
§ 2 Godkännande av dagordning 

Styrelsen beslutar att godkänna förslaget till dagordning. 
 
§ 3 Föregående protokoll 
            Styrelsen beslutar att lägga protokollet från 2023-02-20 med godkännande till  
             handlingarna. Det planerade styrelsemötet on 2023-03-29 ställdes in och ersattes  
            av ett möte med LK:s referensgrupp. 

 
§ 4 Hemsidan 

Mats H har lagt in några nya dokument och vi behöver fortsätta med uppdateringar 
och eventuellt nya punkter. Det är bra att titta på andra distrikts hemsidor för att få 
tips. Vissa distrikt lägger in mer information och även grenspecifika uppgifter. 
 

§ 5 Verksamhetsplan 2022–23  
Vi går igenom verksamhetsplanen, samt diskuterar aktiviteter för att uppnå målen.  
 

• Gemensamt ungdomsläger för alpint och längd ska planeras in efter skolstart 
aug-sept. i Järvsö. Mats A uppdras att tillfråga en längdrepresentant i Järvsö 
och göra en grundplanering.  

• Längd-cup med kvällstävlingar ska planeras in i norra Hälsingland. Frågan tas 
upp med aktuella föreningar och på LK-möte. 

• Tidtagningsutbildning för längd planeras att genomföras under hösten 2023. 
Hansa undersöker kursledare.  

• ”Alla på snö”. Gudrun ska kontakta Hudikgymnasiet för att fråga om intresse 
finns att deltaga i aktiviteten.  

 
§ 6 Ekonomi 

Mats H rapporterar resultatet på HSF bankkonto och ekonomin är fortsatt god. 
Resultat- och balansrapport till och med 2023-04-30 önskas till nästa styrelsemöte. 

 
§ 7 Rapporter 

a) Alpina kommittén.  
Konstaterar att det har varit en bra säsong, som lider mot sitt slut. Det var flera 
fina resultat för Hälsingeåkare i Lilla Världscupen.  1: a maj trofén avslutar 
säsongen traditionsenligt.  
 
 



 
b.)  Längdkommittén. 

Vi summerar en förhållandevis god snövinter. Alla planerade tävlingar har          
genomförts. Aktivt arbete behövs för att hitta ungdomsledare till 
distriktsverksamheten.  

   
§ 9 Skrivelser från SSF 

Det har inte kommit några specifika skrivelser. SSF-ledningen har hållit ett digitalt 
möte med SDF-ordförande 2023-04-04. Gudrun deltog på mötet som bland annat 
innehöll: OS/Paralympics 2030, Elitidrott 20–30, Strategiarbetet, 
Anläggningsinformation och Skid-VM 2027. 

 
§ 10 Årskalender 

Vi går igenom planen för den kommande perioden och finner att vi ligger i fas. 
 
§ 11 Protokolljusterare 
 Mats Hägglund utses att justera dagens protokoll.  
 
§ 12 Nästa möte 

Styrelsen beslutar att genomföra nästa möte på tisdag 16 maj kl. 18.00,  
i Söderhamn. 
 

§ 13 Sammanträdet avslutas 
 Ola tackar och förklarar mötet för avslutat. 

 
 
 

 
Ola Engelbrekts   Gudrun Ekblom 
Ordförande    Sekreterare 
 

 
 
Mats Hägglund 
Justerare 


